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Protokół z XXXVI sesji Rady Miejskiej w Ujściu                                        

z dnia 24 listopada 2022 roku. 

Czas trwania sesji: 

9:00 do 10:08 

Miejsce: 

Sala sesyjna Urzędu Miejskiego w Ujściu, Plac Wiosny Ludów 2. 

Obradom przewodniczyła: 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Ujściu Cecylia Witczak. 

Liczba radnych biorących udział w posiedzeniu: 13  – nieobecna radna Jolanta Kin-Zdzierela 

oraz radny Hubert Polarczyk - nieobecności usprawiedliwione.  

W sesji udział wzięli: 

Radni Rady Miejskiej: 

1. Agnieszka Budzińska 

2. Graś Julian 

3. Maślak Jan 

4. Parecki Henryk 

5. Piechocki Andrzej 

6. Podgórski Mariusz 

7. Ponicki Tomasz 

8. Rożek Roman 

9. Rzeczycka Grażyna 

10. Sroka Jan 

11. Skibiński Wojciech 

12. Witczak Cecylia 

13. Zachara Andrzej            

Pracownicy Urzędu Miejskiego:  

1. Roman Wrotecki – Burmistrz Ujścia                 

2. Beata Ima – Wiceburmistrz Ujścia                         

3. Dorota Schwochert – Skarbnik Gminy i Miasta Ujście               

4. Marek Madej – Sekretarz Gminy i Miasta Ujście        
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Zaproszeni goście: 

1. Karolina Strzelecka – sołtys wsi Chrustowo                

2. Elżbietka Radtke – sołtys wsi Węglewo                 

3. Małgorzata Ignacy – sołtys wsi Mirosław                 

4. Kazimierz Czyrski – sołtys wsi Byszki                 

7. Alicja Hajt – sołtys wsi Nowa Wieś Ujska                  

Ad.1. Sprawy regulaminowe. 

a) Otwarcie sesji. 

( Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie 00:00:01 do 00:02:14). 

 

O godz. 1000 Przewodnicząca Rady Miejskiej w Ujściu Cecylia Witczak na podstawie art. 20 

ust.1 ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym otworzyła obrady XXXVI  sesji 

Rady Miejskiej w Ujściu, witając pana Burmistrza Ujścia Romana Wroteckiego, panią  

Wiceburmistrz Miasta i Gminy Beatę Ima, panią Skarbnik Gminy i Miasta Ujście  Dorotę 

Schwochert, Sekretarza Gminy i Miasta Ujście  pana  Marka Medeja, zaproszonych gości oraz 

radnych Rady Miejskiej w Ujściu. 

       b) stwierdzenie quorum 

 

Przewodnicząca obrad oświadczyła, że na ustawowy stan 15 radnych, w sesji uczestniczy 13 

radnych, co stanowi quorum i pozwala na podejmowanie prawomocnych uchwał i wniosków. 

Przewodnicząca poinformowała również radnych o obowiązku przestrzegania danych 

osobowych, tajemnicy służbowej i skarbowej. 

 

      c)  przedstawienie porządku obrad: 

Przewodnicząca obrad poinformowała, że porządek obrad XXXVI sesji Rady Miejskiej w Ujściu 

otrzymali wszyscy radni, dodała, że otrzymany porządek obrad nie uległ zmianie. Zapytała, czy 

ktoś ma jakieś wnioski lub uwagi dotyczące  porządku obrad. Z uwagi na ich brak, przystąpiła do 

punktu 2 porządku obrad. 

 

Porządek obrad  

1. Sprawy regulaminowe 

a) otwarcie sesji 

b) stwierdzenie quorum 

c) przedstawienie porządku obrad 

2. Przyjęcie protokołu  z XXXIV sesji RM w Ujściu z dnia 29 września 2022 r. 

3. Przyjęcie protokołu z XXXV sesji RM w Ujściu z dnia 25 października 2022 r. 

4. Informacja Burmistrza o pracy w okresie międzysesyjnym. 

5. Projekt uchwały w spawie zmian uchwały budżetowej na 2022 rok – projekt nr 1  
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6. Projekt uchwały w spawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy i Miasta Ujście 

na lata 2022-2028 – projekt nr 2.                                                            

7. Projekt uchwały w sprawie  określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych - 

projekt nr 3.              

                                                            

8. Projekt uchwały w sprawie uchwalenia programu współpracy gminy Ujście z organizacjami 

pozarządowymi oraz innymi podmiotami, o których mowa w art. 3 ust.3 ustawy z dnia 24 

kwietnia 2003 roku o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2023 rok – projekt 

nr 4.              

                      

9. Projekt uchwały w spawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego na terenie 

wsi Byszki,  gmina Ujście – projekt nr 5.            

                    

10. Projekt uchwały w sprawie przystąpienia  do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego w rejonie ul. Polnej na terenie wsi Kruszewo, Gmina Ujście – 

projekt nr 6.     

                                                             

11. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych Gminy i Miasta Ujście za rok szkolny 

2021/2022. 

12. Informacja Przewodniczącej Rady Miejskiej w Ujściu na temat złożonych oświadczeń 

majątkowych przez radnych Rady Miejskiej w Ujściu za 2021 rok. 

13. Informacja Burmistrza Ujścia na temat złożonych przez pracowników Urzędu Miejskiego     

w Ujściu oraz kierowników jednostek organizacyjnych gminy oświadczeń majątkowych za 2021 

rok. 

14. Wnioski i interpelacje radnych.               

15. Zakończenie posiedzenia.         

                                                                   

Ad.2.   

Przyjęcie protokołu z XXXIV sesji Rady Miejskiej z dnia 29 września 2022 r.  

( Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie  00:02:15 do 00:06:23 ). 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Zachara odczytał radnym informację dotyczącą 

protokołu z XXXIV sesji Rady Miejskiej w Ujściu, z dnia 29 września 2022 roku.  

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Ujściu Cecylia Witczak poinformowała, że protokół został 

wyłożony do wglądu w biurze Rady Miejskiej oraz był wysłany do radnych  na skrzynki              

e-mailem. Zapytała, czy ktoś z radnych ma uwagi dotyczące protokołu z XXXIV sesji Rady 

Miejskiej w Ujściu. Radni  nie wnieśli uwag do protokołu z XXXIV sesji. Przewodnicząca Rady 

Miejskiej w Ujściu złożyła wniosek o przyjęcie powyższego protokołu bez odczytania.  

 

( Informacja dotycząca protokołu z XXXIV sesji Rady Miejskiej w Ujściu, z dnia 29 września 

2022 roku stanowi załącznik do niniejszego protokołu).  
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W WYNIKU GŁOSOWANIA:  

Rada Miejska w Ujściu  13 głosami „Za” 0 głosów „Przeciwnych”, 0 głosów 

„Wstrzymujących się”  przyjęła  protokół z XXXIV sesji Rady Miejskiej w Ujściu z dnia 29 

września 2022 roku.  

 

Ad. 3.  Przyjęcie protokołu z XXXV sesji Rady Miejskiej w Ujściu z dnia 25 października 

2022 r. 

( Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie 00:06:24 do 00:08:32). 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Zachara odczytał radnym informację dotyczącą 

protokołu z XXXV nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Ujściu, z dnia 25 października 2022 

roku.  

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Ujściu Cecylia Witczak poinformowała, że protokół został 

wyłożony do wglądu w biurze Rady Miejskiej oraz był wysłany do radnych  na skrzynki              

e-mailem. Zapytała, czy ktoś z radnych ma uwagi dotyczące protokołu z XXXV sesji Rady 

Miejskiej w Ujściu. Radni  nie wnieśli uwag do protokołu z XXXV sesji. Przewodnicząca Rady 

Miejskiej w Ujściu złożyła wniosek o przyjęcie powyższego protokołu bez odczytania.  

 

( Informacja dotycząca protokołu z XXXV sesji Rady Miejskiej w Ujściu, z dnia 25 października 

2022 roku, stanowi załącznik do protokołu).  

 

W WYNIKU GŁOSOWANIA:  

Rada Miejska w Ujściu  13 głosami „Za” 0 głosów „Przeciwnych”, 0 głosów 

„Wstrzymujących się”  przyjęła  protokół z XXXV sesji Rady Miejskiej w Ujściu z dnia 25 

października 2022 roku.  

 

Ad. 4. Informacja Burmistrza o pracy w okresie międzysesyjnym. 

( Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie od  00:08:33 do 00:27:37).  

Burmistrz Ujścia Roman Wrotecki przedstawił informację o swojej pracy w okresie 

międzysesyjnym tj. od 29 września 2022 do 23 listopada 2022 roku. Radni nie wnieśli pytań do 

przedstawionej informacji. 

Informacja Burmistrza stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

Ad.5. Projekt uchwały w spawie zmian uchwały budżetowej na 2022 rok – projekt nr 1 

( Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie 00:27:38 do 00:34:56).  

 

Skarbnik Gminy i Miasta Ujście Dorota Schwochert -  projekt został wczoraj szczegółowo 

mówiony na komisjach, tak więc przedstawię sam projekt uchwały budżetowej. Podstawa 

prawna, Paragraf 1 punkt 1 zwiększa się plan dochodów o kwotę 1.521.037,93 zł do kwoty 

51.925.245,16 zł, z tego: dochody bieżące w kwocie 44.946.317,33 zł, dochody majątkowe w 

kwocie 6.978.727,83 zł, zgodnie z załącznikiem nr 1. Punkt 2) treść załącznika nr 1 uchwały nr 

XXVI/184/2021 Rady Miejskiej w Ujściu z dnia 16 grudnia 2021 roku zostaje zmieniona zgodnie 

z załącznikiem nr 1 do niniejszej uchwały. Punkt 3) w § 2 zwiększa się plan wydatków o kwotę 
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1.521.037,93 zł do kwoty 52.250.688,30 zł, z tego: wydatki bieżące w kwocie 41.718.170,61 zł, 

wydatki majątkowe w kwocie 10.532.517,69 zł, zgodnie z załącznikiem nr 2. Punkt 4) treść 

załącznika nr 2 uchwały Nr XXVI/184/2021 Rady Miejskiej w Ujściu z dnia 16 grudnia 2021 

roku zostaje zmieniona zgodnie z załącznikiem nr 2 do niniejszej uchwały. Punkt 5) załącznik nr 

3 uchwały Nr XXVI/184/2021 Rady Miejskiej w Ujściu z dnia 16 grudnia 2021 roku określający 

dochody i wydatki związane z realizacją zadań z zakresu administracji rządowej zleconych 

gminie i innych zadań zleconych ustawami w 2022 r. oraz dochody budżetu państwa związane z 

realizacją zadań zleconych jednostkom samorządu terytorialnego w 2022 r. zostaje zmieniony 

zgodnie z załącznikiem nr 3 do niniejszej uchwały. Punkt 6) załącznik nr 5 uchwały Nr 

XXVI/184/2021 Rady Miejskiej w Ujściu z dnia 16 grudnia 2021 roku określający zestawienie 

planowanych kwot dotacji udzielanych z budżetu w 2022 roku otrzymuje nowe brzmienie 

zgodnie z załącznikiem nr 4 do niniejszej uchwały. Punkt 7) załącznik nr 6 uchwały Nr 

XXVI/184/2021 Rady Miejskiej w Ujściu z dnia 16 grudnia 2021 roku  określający plany 

przychodów i kosztów samorządowych zakładów budżetowych na 2022 rok otrzymuje nowe 

brzmienie  zgodnie z załącznikiem nr 5 do niniejszej uchwały. Punkt 8) w § 10 zmniejsza się 

dochody z tytułu wydawania zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych o kwotę 111 zł do 

kwoty 139.797 zł oraz zmniejsza się wydatki na realizację programu profilaktyki i 

rozwiązywania problemów alkoholowych o kwotę 111 zł do kwoty 194.698 zł. Paragraf 2. 

Wykonanie uchwały powierza się Burmistrzowi Ujścia. Paragraf 3. Uchwała obowiązuje z dniem 

podjęcia. Dziękuję, proszę o pytania. 

Przewodnicząca obrad – dziękuję bardzo, chciałam jeszcze powiedzieć, że wczoraj odbyły się 

posiedzenia wszystkich komisji i wszystkie projekty uchwał zostały pozytywie zaopiniowane. 

Otwieram dyskusję, bardzo proszę.  

Radna Grażyna Rzeczycka – w załączniku nr 2 w rozdziale 90015 w oświetlenia ulic, placów, 

dróg  dodano 10.000,00 zł  na rozbudowę oświetlenia drogowego na ul. Pilskiej w Ujściu, 

przepraszam bardzo, może nie dosłyszałam panie Burmistrzu o podpisaniu umowy, czy jakieś 

plany są do tego. 

Burmistrz Ujścia Roman Wrotecki – tam jest zwiększenie kwoty, dlatego, że szacowany koszt, 

oczywiście przy tym wszystkim, co się na rynku dzieje, przekroczył tą pierwotną kwotę, 

natomiast planujemy, oczywiście, Ja  muszę mieć tutaj Państwa zgodę, po przyjęciu tej uchwały, 

że podpisanie umowy na wykonanie tego dalszego oświetlenia na ulicy Pilskiej, gdzie przy tym 

jednym budynku nie ma lampy, w kierunku na Ługi  do torów, w przyszłym tygodniu najdalej 

chcemy podpisać umowę, jeśli nie wcześniej i myślę, że gdzieś tam w połowie grudnia, najdalej 

przed świętami wszystko powinno być w porządku. Jest to trudna inwestycja, bo jak Państwo tam 

na pewno widzieli, jest głęboki rów, niełatwo jest znaleźć firmę która takie rzeczy robi i ma do 

tego jeszcze stałą organizację ruchu, bo wchodzimy na drogę krajową, i tutaj tylko niektóre 

formy mają pewne uprawnienia, natomiast dostaliśmy, chyba, pani Burmistrz mnie poprawi, 

zgodę od Wojewody w zeszłym tygodniu, no, pewne rzeczy oczywiście się przeciągnęły w czasie 

i to nie jest gdzieś nasze nieróbstwo, albo coś takiego, ale tryb postepowania administracyjnego i 

myślę, że pani  radna i wszyscy będą zadowoleni, że za ok. 3 tygodnie, najdalej 4, ta  brakująca 

część tego oświetlenia zostanie wykonana i  wjazd do miasta będzie naprawdę wyglądał na 

właściwym poziomie. Dziękuję.  

Radna Grażyna Rzeczycka  dziękuję bardzo za wyjaśnienie. 
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Przewodnicząca obrad – czy ktoś chciałby jeszcze zabrać głos, nie ma chętnych, w takim razie 

zamykam dyskusję, przechodzimy do głosowania. 

W WYNIKU GŁOSOWANIA: 

Rada Miejska w Ujściu jednogłośnie  13 głosami „Za”,   0 głosów „Przeciwnych”, 0 głosów 

„Wstrzymujących się”  podjęła  uchwałę w spawie zmian uchwały budżetowej na 2022 rok 

( Uchwała nr XXXVI//237/2022 z dnia 24 listopada 2022 r. stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu.)  

Ad.6. Projekt uchwały w spawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy i Miasta 

Ujście na lata 2022-2028 – projekt nr 2.  

( Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie 00:34:57 do 00:36:27). 

Skarbnik Gminy i Miasta Ujście Dorota Schwochert – projekt, podobnie jak poprzednia uchwała, 

został dokładnie na wczorajszych komisjach omówiony. Został on sporządzony  w oparciu, w 

zasadzie  o zmiany  w budżecie i przedstawię sam projekt uchwały.  Paragraf 1 punkt 1) w  §1 

załącznik nr 1 otrzymuje brzmienie załącznika nr 1 do niniejszej uchwały. Punkt 2) w § 2 

załącznik nr 2 otrzymuje brzmienie załącznika nr 2 do niniejszej uchwały. Paragraf 2. Wykonanie 

uchwały powierza się Burmistrzowi Ujścia. Paragraf 3. Uchwała wchodzi w życie z dniem 

podjęcia. Dziękuję.                                                 

Przewodnicząca obrad –  dziękuję,  otwieram dyskusje,  nie  ma chętnych, zamykam dyskusję, 

przechodzimy do głosowania. 

W WYNIKU GŁOSOWANIA: 

Rada Miejska w Ujściu jednogłośnie  13 głosami „Za”,   0 głosów „Przeciwnych”, 0 głosów 

„Wstrzymujących się”  podjęła  uchwałę w spawie zmiany  Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy i Miasta Ujście na lata 2022-2028. 

( Uchwała nr XXXVI//238/2022 z dnia 24 listopada 2022 r. stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu.)  

Ad. 7. Projekt uchwały w sprawie  określenia wysokości stawek podatku od środków 

transportowych - projekt nr 3.   

( Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie 00:36:28 do 00:38:29). 

Skarbnik Gminy i Miasta Ujście Dorota Schwochert – projekt, został wczoraj dokładnie 

omówiony na komisjach i została przegłosowana propozycja wzrostu środków transportowych 

o11,8% i przedstawię sam projekt uchwały. Podstawa prawna. § 1.  Określa się wysokość stawek 

podatku od środków transportowych zgodnie z załącznikiem nr 1 do niniejszej uchwały.§ 2. Traci 

moc uchwała VIII/70/2015 Rady Miejskiej w Ujściu z dnia 30 października 2015 roku w sprawie 

określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych (Dz. Urz. Woj. Wielkp. z 2015 

r. poz. 6576). § 3. Wykonanie uchwały powierza się Burmistrzowi Ujścia. § 4. Uchwała wchodzi 

w życie po upływie 14 dni od ogłoszenia w dzienniku Urzędowym Województwa 

Wielkopolskiego i ma zastosowanie od roku podatkowego 2023. Dziękuję.  
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Przewodnicząca obrad –  dziękuję, czy ktoś chciałby zabrać głos, nie ma chętnych, w takim razie 

zamykam dyskusję, przechodzimy do głosowania. 

 

W WYNIKU GŁOSOWANIA: 

Rada Miejska w Ujściu jednogłośnie  13 głosami „Za”,   0 głosów „Przeciwnych”, 0 głosów 

„Wstrzymujących się”  podjęła  uchwałę w spawie określenia wysokości stawek podatku od 

środków transportowych.   

( Uchwała nr XXXVI//239/2022 z dnia 24 listopada 2022 r. stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu.)  

Ad. 8. Projekt uchwały w sprawie uchwalenia programu współpracy gminy Ujście z 

organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami, o których mowa w art. 3 ust.3 

ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie 

na 2023 rok – projekt nr 4.   

( Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie 00:38:30 do 00:41:42). 

Sekretarz Gminy i Miasta Ujście Marek Madej – Szanowni Państwo, podobnie jak poprzednie 

uchwały, projekt ten został szczegółowo omówiony na wczorajszych posiedzeniach komisji, w 

związku z tym przedstawię sam projekt uchwały.  Uchwała Rady Miejskiej w Ujściu z dnia 24 

listopada 2022 roku w sprawie uchwalenia programu współpracy gminy Ujście z organizacjami 

pozarządowymi oraz innymi podmiotami, o których mowa w art. 3 ust.3 ustawy z dnia 24 

kwietnia 2003 roku o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2023 rok. Na 

podstawie art. 18 ust. 2 pkt 15 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym (t.j. Dz. U. 

z 2022 r., poz. 559 ze zm.) w związku z art. 5a ust. 1 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku 

o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie (t.j. Dz. U. z 2022, poz. 1327 ze zm.) Rada 

Miejska w Ujściu uchwala, co następuje: § 1. Uchwala program współpracy gminy Ujście 

z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy 

z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2023 rok, 

w brzmieniu, jak w załączniku do niniejszej uchwały. § 2. Wykonanie uchwały powierza się 

Burmistrzowi Ujścia. § 3. Uchwała obowiązuje z dniem podjęcia z mocą od dnia 1 stycznia 

2023 r. Dziękuję.  

Przewodnicząca obrad –  dziękuję, otwieram dyskusję, nie ma chętnych, zamykam dyskusję, 

przystępujemy do głosowania. 

W WYNIKU GŁOSOWANIA: 

Rada Miejska w Ujściu jednogłośnie  13 głosami „Za”,   0 głosów „Przeciwnych”, 0 głosów 

„Wstrzymujących się”  podjęła  uchwałę w spawie uchwalenia programu współpracy gminy 

Ujście z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami, o których mowa w art. 3 

ust.3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku o działalności pożytku publicznego i o 

wolontariacie na 2023 rok.  

( Uchwała nr XXXVI//240/2022 z dnia 24 listopada 2022 r. stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu.)  
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Ad. 9. Projekt uchwały w spawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego na 

terenie wsi Byszki, gmina Ujście – projekt nr 5.   

 ( Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie 00:41:43 do 00:47:09). 

Przewodnicząca obrad – przypomnę jeszcze, że wczoraj na komisjach ten projekt był dokładnie 

omawiany, dzisiaj na sesji mamy panią urbanistkę i może poprosimy o informację w tej sprawie.  

Beata Tubicz – urbanista – Pani Przewodnicząca, Szanowni Państwo, przed Państwem projekt 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego na terenie wsi Byszki. Obszar zmiany 

plany zlokalizowany jest w południowej części wsi Byszki, po zachodniej stronie  drogi 

powiatowej, pomiędzy drogami gminnymi i istniejącą zabudową ogrodową. Na tym terenie 

obowiązują w tej chwili dwie uchwały, pierwsza, taka dosyć stara z 2002 roku w sprawie 

miejscowego planu ogólnego zagospodarowania wsi Byszki i druga uchwała z 2014 roku w 

sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla działek nr 224/7 i 

971 położonych na terenie wsi Byszki. Przystąpienie do planu nastąpiło z inicjatywy pan 

Burmistrza, po pozytywnym rozstrzygnięciu złożonych wniosków na zmianę planu na tym 

terenie. Zmiana obowiązującego planu dotyczy przede wszystkim  zmiany przeznaczenia terenów 

oznaczonych UR, czyli terenów  w obowiązującym planie usług, rzemiosła i transportu na teren 

zabudowy mieszkaniowej i usług oraz  terenu zabudowy zagrodowej na teren zabudowy 

mieszkaniowej jednorodzinnej, jak również zmiany zagospodarowania istniejącego terenu 

zabudowy mieszkaniowej jednorodzinnej, która daje możliwość budowy na działkach innych 

budynków niż mieszkalne. Teren objęty planem znajduje się w studium gminy, na obszarze 

przeznaczonym pod zabudowę usługowo-mieszkaniową, przez to, nie zostają naruszone ustalenia 

studium. Teren objęty planem posiada pełne techniczne istniejące uzbrojenie, zapewniające  

obsługę w sieci oraz komunikacji. Nie występują zatem inwestycje związane z zadaniami 

własnymi gminy. Na etapie wyłożenia planu do publicznego wglądu wpłynęła jedna  uwaga, była 

to uwaga jednego z właścicieli działki, jak również osoby, która złożyła wcześniej wniosek na 

zmianę planu,   właściciel działki wniósł o przesunięcie linii zabudowy bliżej granicy działki z 

odległości 3 metrów do 1,5 metra oraz możliwość budowy  budynku garażowego w dachem 

płaskim. Uwaga przez pana Burmistrza została rozstrzygnięta pozytywnie. Dziękuję bardzo. 

Przewodnicząca obrad –  dziękuję bardzo, otwieram dyskusję, czy ktoś ma jakieś pytania, nie ma  

chętnych, zamykam dyskusję, przystępujemy do głosowania. 

W WYNIKU GŁOSOWANIA: 

Rada Miejska w Ujściu jednogłośnie  13 głosami „Za”,   0 głosów „Przeciwnych”, 0 głosów 

„Wstrzymujących się”  podjęła  uchwałę w spawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego na terenie wsi Byszki, gmina Ujście.  

( Uchwała nr XXXVI//241/2022 z dnia 24 listopada 2022 r. stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu.)     

Ad.10. Projekt uchwały w sprawie przystąpienia  do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego w rejonie ul. Polnej na terenie wsi Kruszewo, Gmina 

Ujście – projekt nr 6. 

( Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie 00:47:10 do 00:48:33). 

Przewodnicząca obrad –  wczoraj na komisjach ten temat był obszernie omawiany i myślę, że nie 

ma potrzeby, żeby go ponownie omawiać,   jeżeli ktoś ma pytania,  to otwieram dyskusję, bardzo 
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proszę.  Nie ma chętnych, zamykam dyskusję, przystępujemy do głosowania w sprawie podjęcia 

uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego w rejonie ul. Polnej na terenie wsi Kruszewo, Gmina Ujście, jest to projekt nr 6.  

 

 

W WYNIKU GŁOSOWANIA: 

Rada Miejska w Ujściu jednogłośnie  13 głosami „Za”,   0 głosów „Przeciwnych”, 0 głosów 

„Wstrzymujących się”  podjęła  uchwałę w spawie przystąpienia  do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w rejonie ul. Polnej na terenie wsi 

Kruszewo, Gmina Ujście. 

( Uchwała nr XXXVI//242/2022 z dnia 24 listopada 2022 r., stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu.)     

Ad.11. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych Gminy i Miasta Ujście za rok 

szkolny 2021/2022. 

( Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie 00:48:34 do 00:49:07). 

Przewodnicząca obrad –  również wczoraj na komisjach dosyć obszernie był omawiany ten 

temat,  jeśli ktoś ma pytania to  bardzo proszę, nie ma, to przechodzimy do punktu następnego, tj. 

pkt 12 .  

Ad.12. Informacja Przewodniczącej Rady Miejskiej w Ujściu na temat złożonych 

oświadczeń majątkowych przez radnych Rady Miejskiej w Ujściu za 2021 rok. 

( Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie  00:49:08 do 00:51:20). 

Przedstawiona informacja stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

Ad.13. Informacja Burmistrza Ujścia na temat złożonych przez pracowników Urzędu 

Miejskiego w Ujściu oraz kierowników jednostek organizacyjnych gminy oświadczeń 

majątkowych za 2021 rok. 

( Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie  00:51:21 do 00:52:58). 

Przedstawiona informacja przez panią Wiceburmistrz stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu.  

Ad.14. Wnioski i interpelacje radnych 

( Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie  00:52:59 do 01:07:47 ). 

Radna Grażyna Rzeczycka -  w dniu wczorajszym na komisjach pan Sekretarz przedstawił 

informację na temat  dystrybucji węgla przez gminę i korzystając z okazji, że są dzisiaj sołtysi, 

mam prośbę, żeby pan Sekretarz ewentualne powtórzył  te informacje, które są bardzo ważne dla 

mieszkańców gminy. 

Sekretarz Gminy i Miasta Ujście  Marek Madej – Szanowni państwo, gmina Ujście, jako jedna z 

pierwszych zgłosiła akces do programu sprzedaży węgla na rzecz mieszkańców. Byliśmy  jeną z 

pierwszych gmin,  która umieściła na BIP informacje o tym, że zamierzamy sprzedawać  węgiel 

dla mieszkańców. Następnie też, jako jedni z pierwszych zarejestrowaliśmy się  na stronie 
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ciepło.gov.pl, co było warunkiem że  mogliśmy zgłosić następny akces i zarejestrować ilość 

zamawianego wstępnie węgla. Miejsko Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej zbierał i nadal 

zbiera  deklaracje od ludzi,  którzy  chcą kupić węgiel, mówimy o tym węglu w cenach 

preferencyjnych, to jest 2.000,00 zł za tonę. Tu musze powiedzieć, do17 mieliśmy 279 deklaracji, 

nadal  zbieramy, bo tylko te osoby będą mogły kupić- po weryfikacji. Od  razu chciałem 

powiedzieć,  że osoby, które nabyły w cenie preferencyjnej  od sierpnia węgiel, był przywożony 

za tą cenę nawet mniej niż 2.000,00 zł,  ze Śląska nie mogą zakupić ponownie tego węgla w 

ramach tego programu, który jest obecnie prowadzony. W ubiegły piątek, po zadeklarowaniu 

ilości węgla, jakie zamierzamy kupić, na razie zadeklarowaliśmy tylko węgiel ekogroszek            

i orzech, dlatego, że była osoba chętna na 1,5 tony miału, natomiast my możemy zamawiać 

minimum 25 ton,  plus jego wielokrotność tj. 50,75 itd., w związku z tym miału na dzień 

dzisiejszy nie zamawialiśmy, i tak jak mówiłem , w piątek w godzinach popołudniowych zgłosiła 

się do nas  Spółka  „ Węglokoks”  z ofertą umowy na sprzedaż dla nas  węgla i  zaraz                  

w poniedziałek rano po rozpoczęciu godzin urzędowania zostały im przesłane dane do umowy, 

jaką musimy zawrzeć. Na dzień dzisiejszy czekamy na odesłanie nam  do podpisania już umowy 

wypełnionej i co najważniejsze, chcielibyśmy się dowiedzieć, skąd ten węgiel będziemy 

przywozić. Tu chciałem Państwu powiedzieć, że sami tego zadania nie będziemy realizowali, po 

podpisaniu umowy z „  Węglokoksem” będzie podpisana umowa z Firmą „Pontex”, naszą 

lokalną firmą, która w naszym imieniu będzie wydawać węgiel, ponieważ sprzedaż będzie 

prowadził Urząd. Technicznie to będzie wyglądało w ten sposób,  że po podpisaniu umowy 

będzie wskazany numer konta, na który mieszkańcy, którzy otrzymają z Miejsko-Gminnego 

Ośrodka Pomocy Społecznej  ( i tu dziękuję pani Kierownik i proszę przekazać podziękowania 

pracownicom, bo urwanie głowy faktycznie mamy dalej, z tym)  zaświadczenia i po otrzymaniu 

zaświadczenia, że jest osoba upoważniona, wpłaci na konto gminy pieniądze na zakup węgla i 

następnie z tym upoważnieniem  będzie się  mogła następnego dnia udać do firmy „Pontex”. My 

codziennie o godz.  9 rano, będziemy przekazywali listę osób, które dokonały wpłat i t osoby 

będą mogły węgiel odebrać. Tu wiem, że jest deklaracja firmy „Pontex”, że każda ilość od 1,5 

tony wzwyż na terenie gminy będzie  transportowana za darmo.  Na dziś czekamy, po pierwsze 

na przesłanie  umowy do podpisania, ze wskazaniem  mam, skąd ten węgiel będziemy mogli 

odbierać i  zaraz będziemy działali, żeby ten węgiel jak najszybciej  przyszedł. Tu chciałbym 

powiedzieć, że my chcemy, żeby jak najszybciej, natomiast w umowie jest powiedziane, że okres 

realizacji, czyli zamówienia jest 10 dni, ale mam nadzieję, że to szybciej przyjdzie.  Także należy 

czekać na informację, będziemy informowali na stronach Urzędu i w formie ogłoszeń, i   jak 

tylko węgiel przyjdzie, żeby te osoby mogły już go pobierać.  Na dzień dzisiejszy, jest to 400 ton 

orzechu i ok. 200 ton ekogroszku, wiadomo, że tego wszystkiego  nie przywieziemy, ponieważ,  

w umowie jest taka fajna rzecz, że my na koniec roku powinnyśmy mieć magazyn, że tak 

powiem, na  zero, jeżeli nie, to musimy odebrać, no ale to jest nasz problem, staramy się, żeby 

jak najszybciej  mieszkańcy mogli zakupić węgiel. Dziękuję.  

Burmistrz Ujścia Roman Wrotecki – w uzupełnieniu, Szanowni Państwo,  wczoraj w godzinach 

popołudniowych wpłynęła kolejna transza na wypłatę dodatku węglowego, jest to kwota ponad 

600.000, zł, czyli w tej chwili wpłynęło z tego zapotrzebowania, które złożyliśmy, tam nieco 

ponad 50% - tak,  60 gdzieś, więc będzie to kwota, która wystarczy na wypłatę, myślę że dla 

ponad 200 kolejnych osób,  które te wnioski złożyły. Te pieniądze od razu jak wpłynęły, to w 

ciągu pół godziny zostały przelane na konto MGOP i MGOPS będzie miał kolejne środki, żeby 

kolejnym osobom ten dodatek trzytysięczny wypłacać, tutaj jedna najważniejsza rzecz,  te 

pieniądze spływają w ratach, czyli w transzach, to nie jest tak, że my złożyliśmy zapotrzebowanie 

na 4 miliony i dostaliśmy 4 miliony, tylko spływa to w ratach, kiedy wpływa taka transza, nie ma 
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informacji o terminarzu, że następne pieniądze będą za trzy dni, albo za tydzień, albo za dwa, 

kiedy je dostajemy, od razu są przelewane, i z tego co wiem,  MOPS też je od razu przekazuje na 

konta beneficjentów, bo wiem, że niektóre osoby się niecierpliwią – tak, wczoraj miałem 

prywatną wiadomość, że 7 ktoś złożył wniosek, i do dzisiaj nie ma pieniędzy a wszyscy wokół 

dostali – nie, MOPS wypłaca te środki - pani Kierownik mnie poprawi – zgodnie z tym jak te 

wnioski spływały- tak, czyli ktoś złożył któregoś sierpnia, dostaje wypłatę  a nie jest tak, że ktoś 

złożył nie wiem, w październiku, to dostał, a ktoś złożył w sierpniu, to nie dostał, idzie to 

zgodnie z tą listą, tak to wygląda, bo wszystkich chyba wniosków jest około, ilu - 1.400- tak,       

( pani Kierownik odpowiedziała 1.600  wniosków)  a wczoraj dostaliśmy tam na 230 chyba jakoś 

tak, tak to wygląda. Ja się nie dziwię osobom, które gdzieś tam czekają, ale prawda jest taka, że 

my jesteśmy tak naprawdę tylko przekazicielem a nie wytwórcą i decydentem przede wszystkim 

– tak,  bo gdybyśmy o tym decydowali i dostali od razu te 4 miliony, to dzisiaj by nie było 

tematu. Dziękuję bardzo. 

Radny Julian Graś – Ja tu bym chciałem podziękować firmie „ Pontex”  ponieważ, jak słyszę, że, 

za darmo będą węgiel wozić, po całym terenie, są to odległości po 10 i więcej kilometrów, no to 

jest wielką przyjemnością, że myśmy takie coś  usłyszeli, tu wielkie dzięki. Chciałem tu jeszcze 

parę s  łów powiedzieć. Panie Burmistrzu, mam takie pytanie, w ubiegłym roku właśnie teraz w 

grudniu będzie rok, jak były postawione lampy na Wybudowaniu, te energooszczędne przy 

ścieżce rowerowej, mam pytanie, czy w tym roku się zapalą. Następnie, były też lampy 

oszczędnościowe zamontowane  na ulicy Towarowej, i tu dziękuję panu Burmistrzowi, ale na 

razie  tylko 4,  tam jest wiele więcej, no, w tym jeszcze dwie, czy trzy, w ogóle nie  świecą, nie 

wiem, czy w zmianie tego budżetu tam się załapiemy, na tą krótką  ulicę,  Poza tym jeszcze 

chciałbym dodać, przy Ośrodku Zdrowia są takie  duże  stare świerki, które może nie zagrażają, 

ale to brzydko wygląda, bo one są dość wysokie i ta ściana szczytowa już jest cała zielona od 

tych drzew. W ubiegłym roku były wycięte dwa drzewa, też prośba, żeby te pieńki też wykopać, 

wyrównać, zasiać trawę , żeby to estetycznie wyglądało, ale prośba, żeby te drzewa , chociaż te 

trzy z przodu usunąć. Dziękuję.  

Burmistrz Ujścia Roman Wrotecki -  jeśli chodzi o te drzewa,  to teraz nie wiem, chyba Enea , 

pan Sekretarz mnie poprawi, bo tam chyba pan Robert tą sprawę prowadzi, te drzewa mają być 

podcięte, Ja nie ukrywam, że też  mi się to zazielenienie tej ściany  i jeszcze jednej ściany w 

Kruszewie nie podoba, natomiast już rozmawiałem na ten temat, żeby ona została umyta, 

oczywiście w okresie późno wiosennym, bo to nie ma sensu teraz takich rzeczy robić,  natomiast 

jak wpłynie taki wniosek na wycinkę, formalnie na piśmie , no to oczywiście będzie ten wniosek 

rozpatrzony. Co do ulicy Towarowej- pewnie, Ja nie ukrywam, że  bym chciał pozostałą setkę 

lamp w Kruszewie nawet jutro wymienić,  ale to są oczywiście pieniądze i zaczęliśmy na 

Towarowej – tak, bo tam, to nie tylko oprawy, ale słupy są takie, że, pamiętają jeszcze czasy 

jeszcze „ Święta22 lipca”  więc zaczęliśmy to. Szanowni Państwo, my jesteśmy gminą taką 

średnią, którą nie stać na to, żeby od razu mercedesa kupić, tylko kupujemy  to, na co nas stać,  

aczkolwiek na pewno to wygląda dużo lepiej, być może tam przy montażu tych nowych słupów i 

opraw gdzieś coś rozłączył,  Ja tutaj  polecę, żeby to sprawdzić  i może te  lampy, te trzy,  które 

tam nie świecą, zaświecą znowu, nie ukrywam, że bardzo bym chciał żeby w przyszłym roku 

cała gmina była pokryta oprawami energooszczędnymi. Wiele już nie zostało, ale to  wiele, 

będzie kosztować około miliona złotych i sprawa tego oświetlenia na ścieżce, która jest na 

Wybudowaniach,  mnie też krew zalewa, że tego jeszcze nie ma, aczkolwiek, no,  naprawdę 

intensywnie rozmawiamy z bardzo różnymi osobami,  żeby wreszcie ten temat zaczął działać, bo 

Ja nie ukrywam, w tym budżecie na przyszły rok zaproponuję Państwu, żeby dalej 

rozbudowywać tą sieć, no, ale kurczę, niech wreszcie to zostanie podłączone,  natomiast, nie 
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obiecam Panu, czy to będzie na Święta, zrobimy wszystko żeby tak się stało, ale, proszę 

pamiętać, że my jesteśmy nie decydentem w tej sprawie, tylko jesteśmy klientem w tej sprawie i 

czasami tak to wygląda.  Kto budowę robił, to dobrze wie jak to różnie czasami z tym 

podłączeniem prądu wygląda i tyle, aczkolwiek  no, mówię, to jest taka rzecz, która leży jak 

wrzód na żołądku i bardzo mnie męczy, nie ukrywam i mam nadzieję, że wreszcie ten temat 

zostanie załatwiony. W Kruszewie to tu mogę panu radnemu,  sołtysowi powiedzieć, że w tym 

roku jeszcze planujemy po tych podjętych zmianach, wymianę oświetlenia w centrum wsi, i tutaj 

na skrzyżowaniu drogi wojewódzkiej i dróg powiatowych,  też chcemy wymienić  to wszystko na 

oświetlenie energooszczędne, jak pogoda na to pozwoli, to myślę, że firma sobie z tym zadaniem 

poradzi. Dziękuję bardzo.  

Przewodnicząca obrad – dziękuję, czy jeszcze ktoś chciałby zabrać głos, nie ma chętnych, 

przechodzimy do następnego punktu, jest to ostatni punkt – zakończenie posiedzenia.  

Ad.15. Zakończenie posiedzenia. 

( Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie  od  01:07:48 do 01:08:00) 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Ujściu Cecylia Witczak  -  w związku z wyczerpaniem 

porządku obrad, zamykam XXXVI sesję Rady Miejskiej w Ujściu, dziękuję wszystkim za 

przybycie.  

Zakończenie XXXVI sesji Rady Miejskiej w Ujściu o godzinie 1008. Imienny wykaz wszystkich 

głosowań w załączeniu do niniejszego protokołu.  

 

Na tym protokół zakończono. 

 

Protokołowała: 

 

G. Chułek           Przewodnicząca    

                           Rady Miejskiej w Ujściu 

    

        /-/ Cecylia Witczak 

 

 

 

 


